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INTERPELACJA 

Szanowny Panie Prezydencie, 

W całym kraju pojawiają się apele do osób, które wyzdrowiały z COVID 19 o 

oddawanie osocza. Podawanie chorym osocza pobranego od ozdrowieńców, czyli od 

osób, które przeszły infekcję SARS-CoV-2 i wyzdrowiały lub osób, u których 

wykazano, że przeszły infekcję bezobjawowo, to jedna z bardzo ważnych form terapii 

leczenia. Zapotrzebowanie na osocze pobrane od rekonwalescentów różnych grup 

krwi jest ogromne w szpitalach w całym kraju, w tym również w naszym. 

Liczni mieszkańcy Koszalina, jak zawsze mocno zaangażowani i odpowiedzialni za 

dobro i zdrowie Nas wszystkich, wyrażają chęć pomocy, chęć oddania osocza. 

Niestety w tym celu muszą wyjechać do najbliższego punktu Krwiodawstwa, czyli do 

do Szczecina lub Słupska. Taka eskapada stanowi dla wielu ogromny problem. 

Dlatego w imieniu mieszkańców, zauważając jednocześnie wszelkie inicjatywy Miasta 

w walce z wirusem, zwracam się do Pana Prezydenta o zorganizowanie 

cotygodniowych transportów ozdrowiałych z COVID 19 koszalinian do Regionalnych 

Centrów Krwiodawstwa. 

W moim odczuciu dobre byłoby również umieszczenie na miejskich stronach 

internetowych www komunikatu, zawierającego opis warunków i możliwości 

oddawania osocza przez naszych mieszkańców. Stanowiłoby to znaczne ułatwienie w 

poszukiwaniu rzetelnych informacji na temat tej terapii leczenia. 
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